
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den gamle Vejen Kommune byder Læborg 

Kommune velkommen i det kommunale 

fællesskab, der etableres den 1. april. 

Sammenlægningstanken er ført igennem på 

grundlag af en fælles erkendelse af, at vi har 

brug for hinanden. 

Det er meningsløst at diskutere, om det vil 

være til størst fordel for den ene eller den 

anden kommune. Der vil for begge kommu-

ners vedkommende være fordele og 

ulemper, som ikke kan måles eller 

sammenlignes. 

Jeg synes, det er værdifuldt, at den fore-

stående kommunale genforening sker i fuld 

enighed i begge sogneråd og på baggrund af 

en altdominerende tilslutning i be-

folkningerne. Det lover godt for den ny 

kommunes fremtid. 

Jeg tror, at alle i Vejen forstår, hvis en og 

anden i Læborg føler lidt vemod ved 

sammenlægningen, men jeg er sikker på, at 

den eventuelle vemodsstemning tillige 

indeholder glæde og tilfredshed med det, der 

sker. 

 Det må være et fælles ønske, at de to       

kommuner snarest muligt indgår i en 

enhed, ikke blot formelt, men også reelt. I 

den forbindelse anser jeg det for meget 

betydningsfuldt, at der i det ny sogneråd sidder 

to medlemmer fra Læborg. 

Vejen byder Læborg velkommen i fællesskabet 

med ønsket om, at sammenlægningen må blive 

til gavn for Læborg og Vejen. Denne 

sammenlægning er det første skridt på vejen 

mod etablering af den storkommune, der i kraft 

af sit indbyggertal er i stand til at sikre borgerne 

flest mulige goder, bedre beskæftigelsesforhold 

og erhvervslivet udviklingsmuligheder. 

  JØRN HANSEN
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Værdifuldt, at den kommunale sammenlægning sker i fuld enighed, 
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